
 

 

家長通告 2024-2025/424 

7 月 4 日中五級香港都會大學暑期體驗課程 

 

 

敬啟者： 

 

  為了讓中五學生體驗大學的課程，本校生涯規劃組參與了香港都會大學舉辦的暑期體驗

課程，學生早前已按照意願填寫參與課程。當天活動詳情如下： 

 

日    期： 7 月 4 日(星期五) 

集合時間： 

集合地點： 

活動時間： 

交通安排： 

 

服飾要求： 

下午 1 時 30 分 

香港都會大學(何文田牧愛街 30 號)正門 

下午 1 時 30 分至 6 時正 

去程：由上一活動地點按老師指示帶領自行前往 

回程：機構會安排旅遊巴士接送學生返校或九龍塘港鐵站 

整齊校服 

解散地點： 

 

本校或九龍塘港鐵站（請在通告上選擇） 

 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任聯絡。 

   

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年六月十七日 

  



 

 

Parent Notice 2024-2025/ 424 

Hong Kong Metropolitan University Summer Experience Course for Form 5 Students  

on July 4 

 

To provide Form 5 students with a taste of university courses, our school's Career Planning Team has 

collaborated with Hong Kong Metropolitan University to organize a summer experience course. 

Students have previously expressed their interest in participating in this course. Details of the event 

are as follows: 

Date: July 4 (Friday) 

Assembly Time: 1:30 PM 

Assembly Location: Main entrance of Hong Kong Metropolitan University (30 Ma Kok Street, Ho 

Man Tin) 

Activity Time: 1:30 PM to 6:00 PM 

Transport Arrangements: 

 Outbound: Students will proceed to the venue as instructed by teachers. 

 Return: The organization will arrange a coach to bring students back to school or to Kowloon 

Tong MTR Station. 

Dress Code: Proper school uniform 

Dismissal Location: 
 Our school or Kowloon Tong MTR Station (please select on the notification). 

 
For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung  at 2461 1555. 

 

 

Yours faithfully, 
 
 
 

 

Chan Yuet Ping  

Principal 
 

 


